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Tak się składa ,że w Ęm roku 7.04.2024r odbędą się wybory samorządowe . W

związku ztllmzaczął Pan prezentować inwestycje , które zo§tały zrealizowane w latach 2018-

2aż3r.lnwestycje to nie wszystko dobrze by było sdyby Pan Wójt pamiętał o drogach ,które są

zaniedbane jak mamy obfite opady śniegu . Jako gmina mamy ogromny problem z

utrzymaniem bezpieczeństwa na drogach i chodnikach . Przykładem tego są Śwęta

prawosławne .Ulice były śliskie , a na chodnikach leżała gruba warstwa lodu.15 sĘcznia idąc

ulicą szkolną zobaczyłam że clmdniki na skwerku są czy§te , pięknie było widać kostkę to samo

było na parkingu ,Wniosek jest jeden skoro może być tam odśnieżone to niech tak wygląda cała

Czeremcha, Najgorsze jest to ,że jak się dzwoni do Pani kierownik Renaty.Wyczółkowskiej i prosi

o odśnieżenie to w odpowiedzi słyszę cytuję : piasek zamarzl t pracę zaczynamy ,czy też
zaczynam o 7"30 albo rolnik płaci maty podatek a oczekuję bardzo dużo . Tak naprawdę nie wiem

co podatek rolnika ma do odśnieżania . Doszły mnie również słuchy,że mieszkaniec Czeremchy

potrzebował wypompować wodę z podwórka w odpowiedzi od pracownika usłyszał proszę

zadzwonić pod 112.Zatem mam następne pytanie po co w Czeremsze jest straż pożarna . Panie

Wójcie Pan jak i Pana pracownicy są dla mieszkańców Czeremchy a nie mieszkańcy dla Was.

Chcę jeszcze wyjaśnić bardzo waźną sprawę , a mianowicie składkQ ńadnych Gminy Czeremcha i

Sołtysów Gminy Czeremcha na kontrraport, który ma być w kdńću zrobiony . W grudniu

2o23r. Na Komisji Rozwoju i Budżetu Przewodniczący Mikołaj Wasiluk zaproponował , żeby

wszyscy Radni oddali swoje diety . Rzeczywiście wszyscy zagłosowali się na tak . Wypadałoby

zadać pytanie ,dlaczego dopiero jest robiony i cry Pan Wójt dołoży swoja cegiełkę , Uważam

również , że Pan Radny Powiatowy też powinien się dorzucić, ponieważ pochodzi z Gminy

Czeremcha . W marcu żO2! r, złożyłam wniosek z radnymi o aktualizację Studium

Uwarunkowań do Pana Wójta , aby zrobić Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego,

a le było na to szkoda pieniędzy . Ja jak jeździłam po prawnikach i szukałam rozwiązań i też

prosiłam o kontrraport to nikt mnie nie zapytał,a może coś Ci dołożyĆ . Nie jestem przeciwna

,aby dołożyć się do tego ,ale uważam ,ze potrzebne jest spotkanie ze stroną aby wyjaśniĆ ile

tych pieniędzy jest potrzebnych ijak to ma być wszystko zrobione i załatwiane . Tak naprawdę

zbliża się koniec naszej kadencjijako Radnych i Pana Panie Wójcie i uważam ,że nie powinniŚmy
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podejmować żadnych decyzji być może inni będą mieli lepsze pomysĘ i rozwiązania ,

z poważaniem
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